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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll a 10 milliárd eurós hitelkeret felhasználása 
Paks2 ügyében?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Az eddig  napvilágot  látott  információk szerint  a  Paks2 néven ismert  bővítés  kapcsán az  orosz
partner  legfeljebb  10  milliárd  euró  erejéig  hitelt  biztosít  a  magyar  fél  számára  a  beruházás
kivitelezésére.  Keveset tudunk azonban ennek a hitelkeretnek a felhasználásáról. Egyes sajtóhírek
szerint a részletek lehívása és előtörlesztése a tervezett módon történik, mások szerint viszont a
tavalyi számlák rendezése körül éles vita alakult ki. Ennek a hatalmas összegnek a visszafizetése a
magyar választókat terheli, így érthető, ha az ügylet részletei, jelenlegi állása komoly érdeklődésre
tart számot.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Mennyi pénzt hívtak le a Paksi Atomerőmű bővítése kapcsán biztosított 10 milliárd euró összegű
hitelkeretből?

2. Mekkora összeg előtörlesztésére került sor a mai napig bezárólag?

 

Kérem, hogy válasza a lehívott és előtörlesztett hitelrészleteket dátum és összeg szerinti bontásban
tartalmazza!

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan


